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Protokół Nr V/24 

z V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej  

w dniu 28 sierpnia 2024 roku w budynku Miejskiego Domu Kultury  

w Kolbuszowej przy ul. Obrońców Pokoju 66. 

 Obrady V sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie 8:00. Sesję 

otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Jan Fryc. W sesji 

udział wzięło dziewiętnastu radnych (nieobecni radni: Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak), 

sołtysi, przewodniczący zarządów osiedli oraz zaproszeni goście co, potwierdzają załączone do 

protokołu listy obecności. Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad  

V sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej. 

Porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej przedstawia się następująco: 

1. Złożenie ślubowania przez obejmującego mandat radnego Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza Kolbuszowej w okresie 

pomiędzy sesjami. 

5. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

6. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

7. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli i wręczenie 

powierzeń pełnienia obowiązków kierowniczych w szkołach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Niwiska a Gminą Kolbuszowa w zakresie zapewnienia przewozu ucznia 

niepełnosprawnego zamieszkałego na terenie Gminy Niwiska do Zespołu Szkół 

Specjalnych w Kolbuszowej Dolnej. 

9. Wręczenie zaświadczeń Gminnej Komisji Wyborczej dla sołtysów i przewodniczących 

zarządów osiedli na kadencję 2024-2029. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 „Budowa 

infrastruktury rekreacyjno-turystycznej na terenie stadionu miejskiego w Kolbuszowej- 

dokumentacja”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 „Budowa  

i przebudowa przedszkola w Widełce o oddział żłobkowy- dokumentacja”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 "Przebudowa  

i nadbudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku administracyjnego na 

budynek muzealno-biblioteczny- dokumentacja”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na rok 2024. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za in kaso od naliczonych podatków: od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych oraz wyznaczenia terminu 

płatności na terenie miasta i gminy Kolbuszowa. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowych, własności Gminy Kolbuszowa, położonych  

w Kolbuszowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części 

drogi gminnej nr 103964 R ( dz. Nr 2050/1) poprzez wyłączenie z użytkowania. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części 

drogi gminnej nr 103964 R ( dz. Nr 2305/11) poprzez wyłączenia z użytkowania. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/514/22 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie ustalenia regulaminu korzystania 

z Dworca Kolbuszowa, zmienionej Uchwałą Nr LII/489/22 z dnia 24 listopada 2022 

roku. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/24 Rady Miejskiej w Kolbuszowej 

z dnia 6 maja 2024 roku w sprawie powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kolbuszowej. 

20. Sprawy różne. 

Ad 1 

Radny P. Tomasz Ząbczyk złożył ślubowanie radnego. Treść roty odczytał Przewodniczący 

Rady P. Jan Fryc „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców", po czym radny P. Tomasz Ząbczyk złożył przysięgę słowem 

„Ślubuję tak mi dopomóż Bóg”. 

Ad 2 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym przyjęła porządek 

obrad V sesji. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 3 

Protokół z sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej w dniu 31 lipca 2024 roku został 

wyłożony do wglądu przez radnych. Uwagi lub zmiany do protokołu należy składać w punkcie 

sprawy różne. W przypadku braku uwag i zastrzeżeń, protokół uznaje się  za przyjęty. 

Ad 4 

1. Zarządzenie Nr 379/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie ustalenia stawek wynagrodzenia 

ratowników za świadczone usługi związanej z zabezpieczeniem ratowniczym obiektu 

Krytej Pływalni Fregata w Kolbuszowej.  

2. Zarządzenie Nr 380/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w Weryni- własność gminy 

Kolbuszowa.  

3. Zarządzenie Nr 381/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w Kolbuszowej- własność gminy 

Kolbuszowa.  
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4. Zarządzenie Nr 382/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w Kolbuszowej- własność gminy 

Kolbuszowa.  

5. Zarządzenie Nr 383/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w Domatkowie- własność gminy 

Kolbuszowa.  

6. Zarządzenie Nr 384/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w Kolbuszowej- własność gminy 

Kolbuszowa.  

7. Zarządzenie Nr 385/24 z dnia 21.06.2024 w sprawie powołania Komisji Oceniającej  

w celu wyłonienia najlepszego oferenta ubiegającego się o dotację z budżetu gminy na 

wykonywanie zadań własnych gminy w roku 2024. 

Ad 5 

Informację nt. stanu przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2024/2025 przedstawił Z-ca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Opieki Społecznej i Zdrowia P. Karol Wesołowski. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Ad 6 

Informację na temat realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 przedstawił 

inspektor ds. oświaty P. Ireneusz Kogut. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady P. Jan Fryc zwrócił się z zapytaniem odnośnie przyszłości szkoły 

podstawowej w Domatkowie z uwagi na bardzo niską liczbę uczniów uczęszczających do tej 

placówki. 

Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki powiedział, że odbyło się spotkanie z rodzicami 

uczniów szkoły w Domatkowie, nie udało się wypracować konsensusu. Rodzice stoją na 

stanowisku, aby szkoły nie została zamknięta. Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że do tej szkoły  

w nowym roku szkolnym uczęszczać będzie ok. 19-20 uczniów oraz będzie funkcjonował 

oddział przedszkolny. Niestety Urząd nie ma wpływu na demografię, stwierdził, że na 

posiedzeniach komisji stałych będą prowadzone konsultacje i rozmowy odnośnie przyszłości 

szkoły. Decyzja w tej sprawie będzie należeć do Rady Miejskiej.  

Ad 7 

W trakcie sesji Burmistrz Kolbuszowej i Przewodniczący Rady wręczyli  akty nadania stopnia 

awansu zawodowego nauczycieli i powierzeń pełnienia obowiązków kierowniczych  

w szkołach. 

Ad 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Niwiska a Gminą Kolbuszowa w zakresie zapewnienia przewozu ucznia niepełnosprawnego 

zamieszkałego na terenie Gminy Niwiska do Zespołu Szkół Specjalnych w Kolbuszowej 
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Dolnej przedstawił Dyrektor Zespołu Oświatowego P. Ryszard Haptaś. Rada Miejska  

w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr V/29/24 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (17) Jarosław Czaja, Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, 

Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, 

Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (2) Stanisław Długosz , Józef Fryc 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 9 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej ds. ds. przeprowadzenia wyborów 

Przewodniczących Zarządów Osiedli i Sołtysów wsi Gminy Kolbuszowa P. Elżbieta Koczoń-

Macheta dokonała wręczenia zaświadczeń dla nowo wybranych przewodniczących zarządów 

osiedli i sołtysów wsi na kadencję 2024-2029 w wyborach zarządzonych na dzień 25 sierpnia 

2024 roku. Zaświadczenia otrzymali: 

1. Maria Opalińska- Przewodnicząca Zarządu osiedla Nr 1 w Kolbuszowej  

2. Karol Wesołowski- Przewodniczący Zarządu osiedla Nr 2 w Kolbuszowej 

3. Maria Warzocha- Przewodnicząca Zarządu osiedla Nr 3 w Kolbuszowej 

4. Grażyna Kołacz-Sołtys wsi Bukowiec 

5. Krystian Kiełb- Sołtys wsi Domatków 

6. Krystyna Dłużeń- Sołtys wsi Huta Przedborska (nieobecna na sesji) 

7. Edward Sudoł- Sołtys wsi Kłapówka (nieobecny na sesji) 

8. Wiesław Gołębiowski- Sołtys wsi Kolbuszowa Dolna 

9. Jan Fryc- Sołtys wsi Kolbuszowa Górna 

10. Marcin Wojtowicz- Sołtys wsi Kupno 

11. Grażyna Maziarz- Sołtys wsi Nowa Wieś 

12. Stanisław Miazga- Sołtys wsi Poręby Kupieńskie  

13. Aneta Sączawa- Sołtys wsi Przedbórz 

14. Dariusz Opaliński- Sołtys wsi Świerczów 

15. Józef Grabowski- Sołtys wsi Widełka 

16. Zbigniew Pytlak- Sołtys wsi Werynia (nieobecny na sesji) 

17. Danuta Tylutka- Sołtys wsi Zarębki 

Ponadto Burmistrz P. Grzegorz Romaniuk oraz Przewodniczący Rady Miejskiej P. Jan Fryc 

wręczyli podziękowania ustępującym sołtysom poprzedniej kadencji tj. Grażynie Rozmus 

(Domatków), Grażynie Halat (Kolbuszowa Dolna), Mieczysławowi Plizdze (Kupno), Barbarze 

Draus (Przedbórz), Krystynie Tokarz (Świerczów), Stanisławowi Rumakowi (Widełka). 

Wręczyli jednocześnie gratulacje nowo wybranym sołtysom i przewodniczącym zarządów 

osiedli miasta Kolbuszowa.  

Ad 10 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 przedstawił Skarbnik  

P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 98 400 zł na 

realizację zadania pn. "Budowa infrastruktury rekreacyjno-turystycznej na terenie stadionu 
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miejskiego w Kolbuszowej- dokumentacja”. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu 

jawnym podjęła Uchwałę Nr V/30/24 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Jan Fryc, Katarzyna Furtak-

Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria 

Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, 

Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Julian Dragan, Józef Fryc, Michał Karkut 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 11 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 przedstawił Skarbnik  

P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 56 000 zł na 

realizację zadania pn. "Budowa i przebudowa przedszkola w Widełce o oddział żłobkowy- 

dokumentacja”. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 

V/31/24 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz 

Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Karkut 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 12 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na rok 2025 przedstawił Skarbnik  

P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 68 880 zł na 

realizację zadania pn. „Przebudowa i nadbudowa oraz zmiana sposobu użytkowania budynku 

administracyjnego na budynek muzealno-biblioteczny- dokumentacja”. Rada Miejska  

w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr V/32/24 w przedmiotowej sprawie.  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (18) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz 

Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, 

Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

BRAK GŁOSU (1) Michał Karkut 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 
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Ad 13 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie MiG Kolbuszowa na 2024 rok omówił Skarbnik 

P. Jacek Mroczek. Projekt uchwały zakłada: zwiększenie dochodów o kwotę 3 135 687,71 zł, 

zmniejszenie dochodów o kwotę 6 000 zł, zwiększenie wydatków o kwotę 3 156 387,71 zł, 

zmniejszenie wydatków o kwotę 26 700,00 zł. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu 

jawnym podjęła Uchwałę Nr V/33/24 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Grażyna 

Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, 

Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, 

Łukasz Zygora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Józef Fryc, Michał Karkut 

BRAK GŁOSU (1) Katarzyna Furtak-Draus 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 14 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za in kaso od naliczonych podatków: od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych oraz wyznaczenia terminu płatności na 

terenie miasta i gminy Kolbuszowa omówił Skarbnik P. Jacek Mroczek. Rada Miejska  

w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr V/34/24 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowych, własności Gminy Kolbuszowa, położonych w Kolbuszowej na 

rzecz użytkownika wieczystego omówił kierownik Ref. RiGG P. Tadeusz Serafin. Projekt 

uchwały dotyczy sprzedaży działek nr  622/17 o pow. 0,0019 ha, 625/8 o pow. 0,0032 ha, 626/5 

o pow. 0,0018 ha, 622/9 o pow. 0,0399 ha, 622/12 o pow. 0,0015 ha, 622/13 o pow. 0,0019 ha, 

625/10 o pow. 0,0075 ha. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła 

Uchwałę Nr V/35/24 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (16) Jarosław Czaja, Jan Fryc, Józef Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Adam 

Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr 

Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz 

Ząbczyk, Łukasz Zygora 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Stanisław Długosz , Julian Dragan, Grażyna Halat 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 16 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części drogi 

gminnej nr 103964 R poprzez wyłączenie z użytkowania omówiła kierownik Ref. GKDiT  

P. Dorota Borkowska-Lehmann. Projekt dotyczy części drogi gminnej nr 103964 R obejmującej 

działkę nr 2050/1. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 

V/36/24 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 17 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej publicznej części drogi 

gminnej nr 103964 R poprzez wyłączenie z użytkowania omówiła kierownik Ref. GKDiT  

P. Dorota Borkowska-Lehmann. Projekt dotyczy części drogi gminnej nr 103964 R obejmującej 

działkę nr 2305/11. Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 

V/37/24 w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 

Ad 18 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/514/22 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie ustalenia regulaminu korzystania  

z Dworca Kolbuszowa, zmienionej Uchwałą Nr LII/489/22 z dnia 24 listopada 2022 roku 

przedstawił wnioskodawca przewodniczący kluby radnych Wspólna Sprawa P. Michał Karkut. 

Projekt dotyczy zmiany w § 2 pkt 5 regulaminu Dworca Kolbuszowa, który zgodnie  

z projektem uchwały winien otrzymać brzmienie: Pomieszczenia Dworca przeznaczone do 

obsługi pasażerów dostępne są od poniedziałku do niedzieli w godz. od 6.00 do 21.00. radny P. 

Michał Karkut wyjaśnił, że dworzec powinien być otwarty również w weekendy, tak aby 

podróżni mogli się zatrzymać, skorzystać z toalety i poczekać na środek transportu. 
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Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki wyjaśnił, że budynek Dworca Kolbuszowa został 

wyremontowany przy współfinansowania z programu Polski  Ład. Z uwagi na ten fakt podjęte 

zostały rozmowy z Urzędem Marszałkowskim odnośnie możliwości przeorganizowania 

budynku poprzez wydzielenie poczekalni oraz udostępnienia toalet całodobowo.  

W najbliższym czasie zostanie podjęta decyzja w tej sprawie. W związku z tym Z-ca Burmistrza 

zwrócił się z wnioskiem wstrzymanie dzisiejszej decyzji w sprawie zmiany regulaminu 

Dworca. Zapewnił, że pomimo wszystko toalety zostaną udostępnione korzystającym  

z Dworca. Urząd poczyni starania, aby zapewnić do nich dostęp oraz do pomieszczenia 

poczekalni.  

Kierownik Ref. GKDiT P. Dorota Borkowska-Lehmann przedstawiła dane dotyczące liczby 

osób korzystających z dworca w godzinach popołudniowo- wieczornych.  

Wobec powyższego radny P. Michał Karkut w imieniu klubu radnych wycofał zgłoszony 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/514/22 Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej z dnia 31 marca 2022 roku w sprawie ustalenia regulaminu korzystania  

z Dworca Kolbuszowa, zmienionej Uchwałą Nr LII/489/22 z dnia 24 listopada 2022 roku. 

Ad 19 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/4/24 Rady Miejskiej w Kolbuszowej z dnia 

6 maja 2024 roku w sprawie powołania członków komisji stałych Rady Miejskiej  

w Kolbuszowej przedstawił Przewodniczący Rady P. Jan Fryc. Proponowany skład 

poszczególnych komisji stałych przestawia się następująco: 

Komisja Rewizyjna 

1. Pytlak Zbigniew 

2. Długosz Stanisław 

3. Ocimek Dariusz 

4. Przybyło Rafał 

5. Tylutki Norbert 

6. Furtak-Draus Katarzyna 

7. Karkut Michał 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Wesołowski Karol 

2. Chlebek Tomasz 

3. Tylutki Norbert 

4. Ząbczyk Tomasz 

5. Panek Piotr 

6. Furtak-Draus Katarzyna 

7. Karkut Michał  

Komisja Rolnictwa i Inwentaryzacji Mienia  

1. Zygora Łukasz 

2. Opalińska Maria 

3. Halat Grażyna 

4. Czaja Jarosław 

5. Fryc Józef  
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Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Opieki Społecznej i Zdrowia 

1. Chlebek Tomasz 

2. Wesołowski Karol 

3. Zygora Łukasz 

4. Rumak Stanisław 

5. Długosz Stanisław 

6. Maziarz Grażyna 

7. Fryc Józef 

Komisja Mandatowo- Regulaminowo- Samorządowa 

1. Kaczanowski Adam 

2. Pytlak Zbigniew 

3. Halat Grażyna 

4. Maziarz Grażyna 

5. Dragan Julian 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej  

1. Rumak Stanisław 

2. Przybyło Rafał 

3. Kaczanowski Adam 

4. Ocimek Dariusz 

5. Panek Piotr 

6. Ząbczyk Tomasz 

7. Opalińska Maria 

8. Dragan Julian 

9. Czaja Jarosław 

Radni podjęli żywą dyskusję nt. proponowanej uchwały. Radna P. Grażyna Halat wyraziła swój 

sprzeciw wobec usunięcia jej ze składu Komisji Finansów. Radna P. Katarzyna Furtak-Draus 

zwróciła uwagę, że radny powinien wyrazić zgodę na pracę w danej komisji. Nie można 

powołać radnego bez jego zgody. W odpowiedzi radca prawny P. Maria Litwa wyjaśniła że 

Rada powołuje składy komisji stałych w drodze uchwały. W myśl wyroku sądu, radny ma 

obowiązek pracy w organach Rady i nie ma wymogu związanego z wyrażaniem woli pracy  

w komisji.  

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr V/38/24  

w przedmiotowej sprawie. 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: ZA (19) Jarosław Czaja, Stanisław Długosz , Julian Dragan, Jan Fryc, Józef 

Fryc, Katarzyna Furtak-Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, Grażyna 

Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Piotr Panek, Rafał Przybyło, Stanisław Rumak, 

Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Tomasz Ząbczyk, Łukasz Zygora 

NIEOBECNI (2) Tomasz Chlebek, Zbigniew Pytlak 
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Ad 20 

Rada Miejska w trakcie sesji nie wniosła uwag do protokołu z poprzedniej sesji odbytej w dniu 

31.07.2024. W związku z powyższym protokół ten uznaje się za przyjęty.  

W punkcie sprawy różne wniesiono następujące zapytania: 

Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki zwrócił się do radnych z wnioskiem o wyrażenie opinii 

w drodze głosowania jawnego w sprawie wypowiedzenia Staroście Kolbuszowskiemu 

porozumień powierzenia zadań dotyczących założenia i prowadzenia przez gminę Kolbuszowa 

szkół specjalnych. Wyjaśnił, że prowadzenie szkół specjalnych jest zadaniem własnym 

powiatu, na mocy porozumień zawartych w 2007 roku i 2009 roku, gmina Kolbuszowa podjęła 

się prowadzenia tych placówek. Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że temat ten był wielokrotnie 

konsultowany i przedstawiany na posiedzeniach Komisji. Po przeprowadzonej dyskusji Rada 

Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym wyraziła pozytywna opinię odnośnie 

wypowiedzenia Staroście Kolbuszowskiemu porozumienia dotyczącego prowadzenia szkoły 

specjalnej w Kolbuszowej Dolnej (za- 13, przeciw- 0, wstrzymujących się- 3, brak głosu- 3, 

nieobecni- 2).  

Radny P. Piotr Panek zwrócił się z pytaniem odnośnie postępu prac związanych z remontami 

na terenie przytuliska w Kolbuszowej. 

Radna P. Katarzyna Furtak-Draus zwróciła się z prośba o szczegółową informację odnośnie 

prowadzonych tam prac budowalnych.  

Radny P. Józef Fryc zwrócił uwagę na nieprawidłowe przejeżdżanie pojazdów przez próg 

zwalniający na ul. Piłsudskiego. Zwrócił się o przeprojektowanie tego progu, który 

uniemożliwi przejazd pojazdów środkiem pomiędzy progami lub bokiem od strony krawężnika. 

Podobnie zgłosił prośbę o naprawę progu zwalniającego na ul. Szopena w Kolbuszowej. 

Poprosił o udzielnie odpowiedzi na temat nieświecących lamp w mieście Kolbuszowa oraz 

braku organizacji ruchu na ul. Wiktora i Kolejowej (oznakowania linii pionowych  

i poziomych).  

Odpowiedzi na zapytania udzielili Burmistrz, Z-ca Burmistrza oraz Pani Dorota Borkowska-

Lehmann kierownik Ref. GKDiT.  

Sesję zakończono o godz. 12:12. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: J. Mucha  
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